



ISO9001:2008 certificate awarded to JHC (International) Limited

Accredited Certification International Limited has recently awarded ISO9001:2008 to JHC (International) Limited for its supply and wholesales of household commodities.

JHC launched its first outlet in Hong Kong in 1991. Up to 2007, there were totally 180 Japan Home Centre stores in Hong Kong. The growth of retail chain stores indicated the successful management of JHC. With the philosophy of putting the total satisfaction of customers the first priority, it built up its brand with good service in Hong Kong and overseas market.

The issuance of certification proves that JHC within the scope of the certification of quality management complied with international standards. The implementation of ISO9001: 2008 certification enables the company to continual improve the quality of their management system. For its clients, obtaining ISO9001:2008 certification is a guarantee of service standard.

The management representative of JHC thanked the auditors of ACI for their professional and serious attitude during auditing the performance of the quality management of the company.





颁发 ISO9001:2008 证书予日本城（国际）有限公司

国际认可认证有限公司早前颁发 ISO9001:2008 证书予日本城（国际）有限公司，认证范围为「家庭用品的供应和批发」。

1991 年日本城在香港成立第一間特賣店。截至 2007 年，日本城在香港共有 180 間連鎖商店。連鎖店的增長表明了日本城管理的成功。本着把客戶的完全滿意作為首要任務的理念，日本城在香港及海外市場建立了良好服務的品牌。

認證的頒發證明日本城於認證範圍內的质量管理符合國際標準。實施了 ISO9001:2008 認證，使公司不斷地改善其質量管理体系。對客戶而言，獲得 ISO9001:2008 認證是服務水準的保證。

日本城的管理代表感謝國際認可認證有限公司的審核員以專業和認真的態度為他們進行質量管理審核。

